
 

 

 
 

 

PROCES-VERBAL 

al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei Mehadica 
 

        Încheiat astăzi 16.04.2021, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului local al comunei 

Mehadica. 

         Şedinţa a fost legal constituită, din totalul de 9 consilieri locali în funcţie, fiind prezenţi 

toți 9. 

        Persoane  prezente la şedinţă:d-nul primar Urechiatu Ion, director Scoala Mehadica 

Draghici Ioan, şeful de Post Poliţie Mehadica Moraru Robert. 

       Şedinţa a fost convocată de primarul comunei Mehadica, în conformitate cu prevederile 

art. 133 alin. (1)  din OUG 57/2019 privind Codul administrativ. 

Ordinea de zi propusă este următoarea : 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi; 

Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare a Consiliului 

local al comunei Mehadica; 

Prezintă: secretarul general al comunei Mehadica; 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea Programului de achiziții publice la nivelul 

comunei Mehadica pe anul 2021; 

Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local al comunei Mehadica pe anul 2021; 

  Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

5. Proiect de hotărâre privind raportarea excedentului rezultat la încheierea exercițiului 

bugetar al anului 2020, în exercițiul  financiar următor ”Ca sursă de finanțare a 

cheltuielilor secțiunii de dezvoltare” pe anul 2021; 

  Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea scoaterii din lista cu investițiile în curs a unor 

categorii de cheltuieli aferent proiectelor de investiții pentru care nu mai este asigurată 

sursa de finanțare și trecerea lor la capitolul de cheltuieli; 
  Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea “Contractului de colectare separata si transportul 

separat al deseurilor reciclabile din ambalaje”; 
  Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

8. Proiect de hotărâre privind achiziţionarea unor servicii de asistenţă si reprezentare juridică 

cu Cabinete de avocat precum şi  achiziţionarea serviciilor unui executor judecătoresc; 
  Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

9. Proiect de hotărâre privind alocarea unor sume de bani pentru achiziţionarea de materiale 

de construcţii; 

  Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

10. Proiect de hotărâre privind achiziționarea unor piese de schimb necesare pentru buna 

funcționare a maşinii de pompieri  aflată în dotarea Primăriei comunei Mehadica; 

  Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea valorificării în anul 2021 a masei lemnoase din 

partizile aflate în fondul forestier proprietate a comunei Mehadica; 
  Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 
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12. Proiect de hotărâre privind stabilirea valorii impozitelor şi taxelor locale şi altor taxe 

asimilate acestora, aplicabile la nivelul comunei Mehadica pentru anul fiscal 2022; 

  Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

13. Proiect de hotărâre privind însuşirea Raportului privind activitatea desfășurată de asistenții 

personali ai persoanelor cu handicap grav pentru Semestrul II al anului 2020; 

     Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

14. Adresa Şcolii Gimnaziale Mehadica nr. 52/16.03.2021 

15. Întrebări, interpelări, petiţii şi informarea consilierilor. 

      Se dă citire ordinii de zi a şedinţei de astăzi, se supune la vot și se aprobă cu unanimitate 

de voturi. 

 Dnul consilier Baderca Iancu, preşedinte de şedinţă propune: şedintele de consiliu să 

înceapă cu dezbaterea punctului diverse; ciorna procesului verbal întocmit în timpul 

şedinţei să fie semnat de toţi consilierii locali prezenţi la şedinţă. 

Se aprobă propunerile. 

Diverse: 

 Vădrariu Ion – să se facă transversările de la lucrările de canalizare 

 Baderca Iancu face o completare la cele relatate de dnul V.I şi propune o 

întâlnire cu dirigintele de şantier pentru a clarifica anumite aspecte. 

 Dnul primar – marti la ora 10 am vine dnul diriginte, cine doreşte poate 

participa. 

 B Iancu – luarea unor măsuri pentru igienizarea comunei. Sbilirea unor amenzi 

pentru cei care aruncă deşeuri în locuri nepermise. 

I-a cuvântul seful de post Moraru Robert : intervalul cuantumului amenzii este între 25 şi 

2500 lei. 

 B Iancu – să se stabilească între 500 si 1000 lei. Dnii consilieri aproba propunerea. 

 Dna secretar general – această propunere trebuie să fie adoptată printr-un act 

administrativ, un hcl. 

 B Iancu – ce se întâmplă cu drumul agricol de pe Truschiu,  

 Dnul primar- nu avem un utilaj care sa se ocupe. Cel cu care discutasem este bolnav. 

 B Iancu – închiriem un utulaj cu tot cu şofer şi trebuie să începem lucrările cât mai 

repede. 

 Se aduce la cunoştinţă lipsa unor şine de punte 

 Dnul primar – voi face o sesizare la poliţie 

Se prezintă adresa Scolii Mehadica. I se dă cuvântul dnului director. 

 Dnul director – bugetul complementar al şcoliii este asigurat de către consiliul 

local 

 B Iancu solicită informaţii cu privire la activitatea profesorilor care îşi fac orele 

online. Acesta acuză faptul că dnii profesori nu îşi fac orele, iar  copiii pierd. Cum 

se recuperează orele pierdute? 

 Dnul primar prezintă sumele propuse spre a fi alocate şcolii: 5000 lei pentru 

navetă, 5000 lei pentru reparare faţadă şi 1000 lei pentru deplasări. 

 Consiliul local aprobă propunerile 

 Dnul director solicită un furtun de pompieri pentru hidrantul pe care la montat la 

şcoală 

 Dnul primar – i se va da un furtun 

 Vadrariu Ion – de ce nu au fost montaţi hidranţii achiziţionaţi de ceva timp? 

 Dnul primar – se vor monta 

Se încheie discuţiile pentru punctul diverse. 



Se prezintă procesul verbal al şedinţei anerioare, şi nefiind obiecţiuni , se aprobă cu 

unanimitate de voturi. 

Se începe cu punctul 13 de pe ordinea de zi. Se dă citire raportul privind asistenţi personali 

de pe semestrul II anul 2020 

 B Iancu  doreste ca asistentul social din cadrul primăriei să se ocupe de verificarea 

activităţii asistenţlor personali, mai în detaliu. 

Se trece la vot: voturi pentru – 8, voturi împotrivă – 1 Baderca Iancu. 

Se trece la punctul 12. Consiliul local aprobă indexarea cu rata inflaţiei de 2,6 %. Aceştia nu 

sunt de acord cu nici o altă majorare a impozitelor în afară de rata inflaţiei.  

Se trece la vot: voturi pentru- 9. Se aprobă. 

Se trece la punctul 11.  

 Dnul primar prezintă anexa privind preţurile valorificării mesei lemnoase din anul 

2021. 

 Consiliul local – rămân cum au fost propuse. 

Se trece la vot: voturi pentru – 9. Se aprobă. 

Se trece la punctul 10.  

 Dnul primar – se vor achiziţiona 2 baterii pentru maşina de pompieri. 

 Nu sunt discuţii. Se trece la vot: voturi pentru – 9. Se abrobă. 

Se trece la punctul 9. 

 Dnu viceprimar prezintă referatul de necesitate. Se estimează o sumă de 20000 lei.  

 Se trece la vot: voturi pentru – 9. Se aprobă. 

Se trece la punctul 8. 

 Dnul primar- avem nevoie de un executor judecătoresc pentru punerea în aplicare 

a sentinţelor definitive ale Judecătoriei în dosarul dnului Cătană Iosif, decedat, 

fostul primar, pentru imputarea unor sume de la urmaşi. 

 B Iancu – spune că la vremea când au fost săvârşite acele fapte de ce nu au fost 

sancţionate şi alte persoane implicate. 

 Dnul primar – există o sentinţă definitivă prin care dnul Cătană I. a fost găsit 

vinovat. 

 Dnul B Iancu – nu sunt de acord sa platească doar inculpatul, când au beneficiat 

mai multe persoane de facilităţile de la vremea respectivă. 

Se trece la vot: voturi pentru – 0, voturi împotrivă – 9. 

Proiectul de hotărâre nu se aprobă. 

Se trece la punctul 7. 

 Dnul primar – se va încheia un nou contract pentru colectarea gunoiului 

reciclabil. Preţul contractului va fi de 1200 lei/ an fără TVA. 

 B Iancu – propune modificarea preţului şi al contractului cu SC Ecologica, 

având în vedere că aceştia nu vor mai colecta gunoiul reciclabil. 

 Dnul primar – voi discuta cu cei de la SC Ecologica 

Se trece la vot: voturi pentru – 9. Se aprobă încheierea contractului cu BCA VIO Service 

SRL. 

Se trece la punctul 6. 

 Dnul primar: în ani trecuţi au fost demarate unele investiţii, pentru drumuri, iar între 

timp nu a mai fost asigurată continuarea acestora din lipsa banilor. De aceea trebuie 

scoase din lsta de investiţii aceste cheltuieli şi trecute în contabilitate pe capitolul de 

cheltuieli. 

Se trece la vot. Voturi pentru – 9. Se aprobă. 

Se trece la punctul 5. 



 Dnul primar prezintă valoarea excedentului rezultat în anul 2020 şi defaclcarea 

acestuia:  

- 1115,40 mii lei  excedent total din care :  

                            - 300 mii lei PUG 

                            - 65 mii lei – Dispensar 

                            - 225,40 – Foraj la proiectul Alimentare cu apă 

                             -325 mii lei – Drumuri vicinale din care 145 mi lei etapa I şi 180 

mii lei etapa II. 

 Dnii consilieri nu sunt de acord cu cei 300mii lei de la PUG; spun că este o investiţie 

prea mare şi nu este o prioritate. 

 Dnul G Iosif propune ca din cei 300 mii lei să se reabiliteze morile din comună; 

 B Iancu – propune achiziţionarea unui utilaj – buldoexcavator 

 Se propune la vot: 

- Voturi pentru reabilitarea morilor: Baderca Ioan, Sandru Constantin, Sandru 

Gheorghe, Branzan Petru, Ghimboasa Iosif 

- Voturi pentru achiziţionare utilaj: Vadrariu Ion, Vădrariu Ianăş, Baderca Iancu, 

Rotariu Ioan. 

 Dnul Rotariu I – dacă se reabilitează morile , să se găsească o soluţie şi pentru muzeul 

din comună. 

 Dnul viceprimar – nu dispunem de o locaţie pentru amplasarea acestuia. Este nevoie 

de o casă care să fie amenajată în acest scop. 

 Dnii consilieri discută pe marginea propunerilor iniţiate. Se hotărăşte ca cei 300 mii lei 

să fie împărţiţi în mod egal: 150 mii lei pentru reabilitare mori şi 150 mii lei pentru 

achiziţionare buldoexcavator. 

Se aprobă. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre. Voturi pentru – 9. Se aprobă. 

Se trece la punctul 4. 

 Dnul primar prezintă bugetul ce cuprinde veniturile şi cheltuielile previzionate 

pentru anul 2021. 

 B Iancu doreşte să ştie, în ceea ce priveşte încasările de la gunoi, dacă sunt 

locuinţe în comună care nu plătesc taxa pe gunoi. 

 Dnul primar – sunt anumite persoane care sunt scutite de la plata taxei pe gunoi, 

dar sunt cele care sunt plecate din localitate, pe parcursul anului. 

Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre. Voturi pentru – 9. Se aprobă. 

Se trece la punctul 3. 

 Dnul primar – este nevoie de modificarea planului de  achiziţii, având în vedere 

realizarea unor achiziţii noi care nu au fost incluse î planul iniţial aprobat, cum ar fi 

achiziţionarea unui xerox. 

Nu sunt înscrieri la cuvânt. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre. Voturi pentru – 9. Se aprobă. 

Se declară şedinţa închisă. 

 

16 aprilie  2021 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                   SECRETAR GENERAL AL COMUNEI 

BADERCA IANCU                                                     FANDEL-DRĂGHICI VALENTINA 


